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Va recuperar el
cabell

A una coneguda li van dir que
probablement perdria tot el
cabell. Vaig acudir a la
intercessió de mn. José María
Hernández Garnica per trobar
una solució.

19/10/2018

Una noia de sobte va començar a
perdre el cabell de tal manera que la
van portar al metge. El metge li va
recomanar una loció, crema... però
va dir que probablement perdria tot
el cabell en dos anys. Em vaig posar a



resar a mossèn José María per
solucionar aquesta caiguda del
cabell, mentre es veia si era un tema
puntual o d’alguna cosa més de fons.
Em va fer una gran pena que
s’estigués quedant sense cabell, a la
seva edat... amb els complexos que
podria tenir, el que podria sofrir...
Això va començar al setembre-
octubre; després de demanar-ho a
mossèn José María, es va frenar la
caiguda del cabell i va començar a
recuperar-se. Li estic molt agraït. Els
metges diuen que ha estat una cosa
ocasional.

J.P.
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